
Notatka 

przyjęcia  wniosku  wniesionego  ustnie 

w dniu 27.01.2020 

do  Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

 

 

 

W dniu 27.01.2020 podczas dyżuru Przewodniczącego Rady Miasta spotkałem 

się z grupą mieszkańców, która wystosowała do mnie pismo ( w załączeniu) 

gdzie proszą o zainteresowanie się sprawą przygotowywanej uchwały 

dotyczącej możliwości umożliwienia chętnym mieszkańcom remontu mieszkań 

które potem mogliby najmować.  

Proszę o informację na temat postępu prac i ewentualnego dalszego kierunku 

działań wnioskodawcy w tym zakresie.  

                                        

 

                                                                       Z poważaniem  

Ireneusz Wiśniewski 

 

                                                 
( niepotrzebne skreślić. 


